
PRoTOKoL NTXXII /2008

obrad XXU sesji Rady Miejskiej Ostmesz6w
odbytej w dniu 28listopada 2008 roku

ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 tadrych(90,5%).

]Yieobecni usprawiedliwieni:
l. Andrzej Cudniewicz

W obradach uczestnicryhz.aprosz-eni go5cie wedlug zatrqczonych list obecnoSci.

Porzqdek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad )OflI sesji Rady Miejskiej
3. WyMr rekretarzaobrad )O(I sesji Rady Miejskiej
4.Przylqcieprotokolu z otr:ad)O(I sesji Rady Miejskiej
S. fnformac3a Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych w okresie

miedzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrza z realtzacji zadahw poprzednim okresie, milaszsza

z wykonania uchwal RadY Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytana radnych
8. Zapytana i wnio ski przewodnic z4cy ch dzietiric i solfys6w
9. Podjqcie uchwal w sPrawie:

a) mwiefizeniatartrf dlazbiorowego zaopatrzsfnw wodg (nr 143/2008)
b) zrnian w budZecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 2008 rok (nr 14212008)
c) ustalenia wysoko5ci ekwiwalentu pienigZnego dla czlonk6w OchotniczychSttaLry

Pohrnych (nr 1a0l2008)
d) okreslenia iloig;i1;;ze7rrnczonych do wydania nowych licencji na wykonywanie transportu

drogowego taksowk4w 2009 roku (m 1a1l2008)
e) sprzedaff gruntu polo2:onego w Ostrzeszowie pr4y ul. Zaulek (nr 139/2008)

O naOania Panu ldarianowi Pilotowi medalu ,f,aZ,aslugi dla Miasta i Gminy Ostrzpszbd'
(nr l l l/2048)

g) uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Ostrzeszowie
(nr laal2008)

h) przyjgcia Strategii Integracji i Rozwiryrywania Problem6w Spolecznych Miasta i Gminy
Ostrzesz6w rnlata2008 - 2Al5 (rt 14512008)

I 0. Odpowie dzi rn interpelacje i zAytania
11. Sprawy rOilrc i informacje
12.Zakohczeme

I)o p-ktu l-qo Otwarcie i stwierdzenie nrnwomocnofci obrad
Radny Edward skrzypek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej otworzyl
obrady XXII sesji Rady Miejskiej i stwierdzit, ze sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktu 2-eo Pruedstawienie nonadku obrad XXII sesii Radv Mieiskiei-pizewodnicz4cy 
Rady Miejskiej przedstawil porz4dek obrad kt6ry radni

otr zy mali z zapr o szeniem na dzisiei sze obrady.
Mariusz Witek -ZastgpcaBurmistrza wnosi o wycofanie zporz4dkuobrad
sesji nastpujqcych projekt6w uchwal w sprawie:
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- wyrd|f'jnia zgody rn zbycie w drodze sprrndairy rcA% ud{a16ry ZalrJadu

Oczyszczaniasp. z o.o. w Ostrzeszowienaleiqcych do Miasta i Gminy
Ostizeszow na-v&czEKO-REGION Sp. zo.o. w Belchatowie (nr 146/2008)

- wyraireniazgody na objgcie udzial6w przezMiasto i Gminq Ostrzesz6w
w Sp6lce zo.o. EKO-REGION w Belchatowie poprzezwniesienie wkladu
pienipinego uryskanego ze sprzedafi 100% udzial6w Sp6tki zo.o.Zildad
Oczyszczarria w Ostrzeszowie (nr | 47 I 2008)

- wyrainnn zgody na uLy cznme nieruchomo$ci stanowiqcej skladowisko
odpad6w w Ostrzeszowie (nr 148/2008)

Rada Miejska jednoglosnie (20 glos6w ,gd) przngla wniosek zaF,tgpcy
Burmistrza..

Do n-ktu 3-so Wyb6r sekrctana obrad xxIJ sesii Radv Mieiskiei
Zgodne z wczesniejsrymi ustaleniami Przewodnicz4cy Rady zglosif
aby sekretarzem ob'rad dzisiejszej sesji zostal radny Marek Czwordon.
Radny Marek Czwordon wyraziN zgodg na kandydowanie,
Rada Miejska jednoglosnie (20 glos6w ,zat')wbrfuradnego Marka
Czwordona sekretarzem obrad )O(I sesji Rady Miejskiej.

Do o-ktu 4-so Przyigcie orotokolu z obrad XXI sesii Radv Mieiskiei
Radny Adam Zawada- sskretarz obrad XXI sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek w sprawie przylEciaprotok6l z poprzedniej sesji
bezodcrYtann.
Wniosek stanowi nNryn* do protokolu-
Ponadto protok6l byl wyloZony do wglqdu Radnych w pokoju nr 25
Urzgdu Miasta i Gminy o crym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
m obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednoglosnie (20 glos6w ,zd') przyiilaz$oszony wniosek.

Do p-ktp 5-eo Informacia Przewodnicz4cegqRadv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Powyhsz4nformacJpAozylPrzewodnicz4cyRadyMiejskiej.
Informacja stanowi zahrymk do protokolu.

Do p-ktLGeo Splawozdanie Bumristna z realizacii zadaf w oonnednim olcesie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Rady Mieiskiei
Mariusz Witek - Zastgpea Burmistrza zlofil powyixze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zaNp?flk do protokolu-

Do n-ktu 7-so Inferpelacie i zanvtania mdnvch
Radna Miroslawa Modryznska rapyfi$e czy zarz.rydca drogi wprowadzi
do realizacji 2009 roku budowE chodnika na drodze w 444 w Szklarce
Przygodnckrq
Radny Andrzej Manikowski zapytule na jakim etapie jest realuasia
zglnzatychna poprzedniej sesji postulat6w mieszkafcdw ul. Sikorskiego
(rnin modernizacji nawierzchni, [przeniesienie zlewni mleka za miasto
lub ograniczenie ruchu samochodami o tonaZu powyzej 7 tondojehdZa-
jqcych do mleczarn\ likwidacja ruin po dawnej rzeiai, zniana koncepcji
zieleni miejskiej.
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Radna Mariola Kozlowska wnosi o remont pobocry yzy drodze tr 444
- drJzl uskok stwarzaj4cy niebe4ieczeristwo szszeg6lnre zim4.
Radny Jan G6ra wnosi w imieniu mieszkaric6w Pustkowia P6htoc
o naprawQ lampy ulicznej r:nsktzy?-owaniu ul. Grabowskiej z drogq
prowadz4cq do wsi Pustkowie.
Radny Henryk Kajser wnosi o:
- usuniEcie krzew6w i drzew zarastajqcych rowy przy drodze nr 449
w Rojowie w kierunku Sycowa, kt6re ograniczaj4widoczroSd kierow-
com wyjeid rajrycym z bocznych dr6 g,

- przesuniEcie hydrantu stojqpego w Rojowie na ul. Piaski (2 mod drogi),
kt6ry stwarza niebezpieczeristwo dla uczestnik6w ruchu,

- rcntrafuenie dazdu i wyjazdu z parkingu przy Ostrzeszowskim Centrum
Kultury na ul. Piastowskq

- wymalowanie pasow oddzielajqcych miejsca postojowe na nowej nawierz-
chni parkingu na ul. 2l Stycznia - brak pasow powoduje znrriejszenie
miejsc parkingowyctt,

Zapfiuje cry:
- miasto planuje pozyskanie nowych miasta partnerskich,
- coS wiadomo na temat fundusry soleckich oraz jak ma wyglqdac podnaN
i gospodarka tymi funduszami.

Radny Henryk Mackani6 zapytuje co dalej z budynkiemhydroforni w Roga-
szycach - budynek jest w fatalnym stanie icoraz bardziej niszczeje.
Radny Ryszard Szymanski zapytuje:
- cry przewiduje sig przedhfirlrrre chodnik6w prowadz4cych od ul. Zantko-
wej do market6w Intermarche i Bricomarche,

- kto odpowiada zaodfiniei:anie chodnika na odcinku od ul. Daszynskiego
do pawilonu PSS ,,Spolem" po stronie przychodni. Osoby korrystaj4ce
ztego chodnik4 milaszcza ludzie starsi musz4 ztego powodu chodzid
Srodkiemjezdni.

Zwracauwage na samochody parkuj4ce obok przychodni Ars Medica
na ul. Zar*owej - utrudniajeone widocmo6i kierowcom wyleLdnjacym
z ul. H.Sawickiej

Do p-ktu 8-eo Zap!'tania i wnioski pmewodniczacvch dzielnic i solt's6w
Nie bylo.

Do n-ktu 9-eo Podiecie uchwal w sprawie:
a) zatwierllzenia tawf llla zbiorowego zaooatnenhw wolle hr l43l2008l

Mariusz Witek - ZastEpa Burmistrza przedstawil powyzsry projekt
uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopiniowaly powyaszy projekt
uchwaly pod obrady sesji
Rada Miejska 13 glosami ,,zd',3 ,Brzecitv",4 ,;wstrrymujqpymi" podjQla
uchwalg.
Uchwala Nr )O(Il 1 6 2 I 2008 stanowi z atqcntk do protokofu .

b) zmian w budiecie Miasta i Gminv Ostrzesz6w na 2008 rok (nr 14212008)

{rffi ffirfu:ffij*.f fflxi#,1?i$#*f; ,t;wyzszyprojekt
uchwaly pod obrady sesji.
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Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow "zd') podjEla uchwalg'
Uchwala Nr )Oil/I63I2008 stanowi zqtqcntk do protokolu.

Na obrady sesji wr6cil radny Adam Zawada

c) ustalenia wvsokoSci ekryiwalentu nieniQ2neeo dla czlonk6w
Ochotniczvch Strairv Poiramych (nr 140/2008)
Wojciech BAk - Naczelnik Wydzialu Spraw Obywatelskich i Obronno$ci
przedstawil projekt uchwatry.
Stale Komisje Rady Miejskiej porytywnie zaopiniowaly powyaszy projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglofnie (20 glos6w ,zz) podipNauchwalE.
Uchwala Nr )Oil/l 6 412008 stanowi ?aNW^*. do protokohr

d) okreslenia ilo5ci nrueznaczonvch do wvdania nowvch licencii
na wvkonywanie transnortu drogoweeo tals6wka w 2009 roku
(nr 141/2008)
J6zef Cnrordon-Naczelnik Wydzialu Promocji i Rozwoju Gminy
przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly povtyirszy projekt
uchwaly pod obnady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glosow ,zd) podjpla uchwalg.
Uchwala Nr )Oil/ I 6 5 I 2008 stanowi z t\cnrik do protokolu.

e) snrzedaiv qruntu poloioneso w Ostzeszowie pruv uL Zaulek
hr 139120081
Edward Cieslak -Naczelnik Wydzialu Gospodarki Gruntami i Rolnictwa
pr zedstawrl projekf uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly powyiszy projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Radny Andrz-ej Manikowski stwierdza, ?re omawiana dziakato przykryty
w latach siedemdzieshtych ciek wodny.
Radny Henryk Mackani6 zapytuje cry me mleiry w projekcie uchwaly
u/pisad sluZebno$ci, kt6ra wpisana jest w uzasadnieniu do uchwaly.
Mariusz Witek odpowiedziat pytajqpym.
Rada Miejska 19 glosami ,,2,t',I,,wstrzymuj4cym" podjela uchwalg.
UchwalaNr )OflI/16612008 stanowi zalqcmk do protokolu.

f) nadania Panu Marianowi Pilotowi medalu *Za Zasluei dla Miasta
i Gminv 0strzesz6w'(nr 111/200!)
Edward Skrrypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil projekt
uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozyfywnie zaopiniowaly pov,ty^zy projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska 12 glosami ,Zd',S,,wstrzymujqpymi" podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )OilI/l 67 /2008 stanowi zt"Ecntk do protokolu.
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Spolecarejprzedstawilprojektuchwalywrazzralqcmikiem.
dt*" foroirie Rady Miejskiej poaytywnie zaopiniowaly powyZszy projekt

uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejskajednoglo$nie (20 glos6w ,pa") podjgla uchwalg.
UchwalaNr)Oili168/2008stanowiz-aNacntrkdoprotokolu.

h; orzviecia Strateeii Intesracii i Rozwiazvwania Problem6w
Sooleenvch Miasta i Gminv Osttzesz6w na lata 2008 - 2015
(nr 145/2008)
[emigiusz Kowalski - Zastgpca Kierownika Miejsko-Gminnego
Osrodka Pomocy Spolecarej przedstawil proiekt uchwaly-
stale Komisje Rady Miejskiej porvtywnie zaopniowaly powyxzy projekt
uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (20 glosow ,gd) Wdiela uchwalE.
UchwalaNr )Ofi/169/2008 stanowi zalrynttk do protokolu'

Radny Edward skr4ypek - Przewodnicz4cy Rady Mielkiej oglosil
3O-minutowq prznrw7w obradach (godzina llag - 11o)-

Po przerwie na ob,rady sesji nie wr6cili radni: Slawomir Odrobinski,
Jan Papiernik i Adam Z'awada.

Do o-ktu 10-eo Odoowie@ina..,l!4tetpelacie i zapvtania
Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza odpowiadaj ry na zg\oszsne
interpelacje wyja"{n4 ircUrzqd nada bieg zglosznrrym sprawom
o cz.qradni zostan4powiadomieni na piSmie.

Na obrady sesji wr6cil radny Jana Papiernik.

Do p-ktu ll-eo SprawY r6ine i informacie
Radny Edward Skr4rpek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej poinformowal,
2e kolejne sesje Rady Miejskiej odbqdq sig:
- 11 lub 18 grudnia 2008 roku w sprawie przystqpienia gniny do EKO-

REGIONU w Belchatowie,
- 29 grudtw2008 roku dotycz4cauchwalenia budietu Miasta i Gminy

Ostrzesz6w m2009 rok.

Do n-ktu 12-eo Zakofczenie
Przewodnicz4cy Rady Mejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podziEkowal wszystkim za udziaN w obnadach i ranknS obrady )OCII sesji
RadyMiejskiej.
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Rada podjgla 8 uchwal.
nada rozpoczgla obrady o godzinie l0@, a zakohczylao godzinie 12u
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